
Zápis ze schůze výboru SRPDŠ při ZŠ Budišov u Třebíče, z. s. 

  

Místo konání: relaxační učebna ZŠ Budišov   

Datum a čas zahájení: 29. 09. 2020 v 18:00 hod  

Zúčastnění: Veronika Dostálová – předsedkyně, Ivana Karafiátová, Jaroslava Smrčková, Soňa 

Pospíšilová, MUDr. Jana Lieberzeitová, Vladimíra Mahelová, Bc. Barbora Mikysková, Lenka 

Musilová, Jarmila Ujčíková, Marcela Toufarová, Eva Nováčková, Ludmila Jašová, Jana 

Vostalová  

Omluveni: ---- 

Host: Mgr. Milan Procházka – ředitel školy 

Průběh schůze výboru SRPDŠ:  

1. Zahájení  

Schůzi výboru SRPDŠ zahájila jeho předsedkyně paní Veronika Dostálová (dále jen 

„předsedkyně“).     

 

2. Předsedkyně předložila členům výboru SRPDŠ (dále jen „členové“) výpis z bankovního 

     účtu spolku. 

  

3. Schválení příspěvku do fondu SRPDŠ na školní rok 2020/2021  

            Příspěvek byl schválen dle předloženého návrhu, tj. ve výši 300 Kč na jednoho žáka. 

 

4. Schválení příspěvku z fondu SRPDŠ  pro žáky 9. tříd na ošacení určené na předtančení 

na plesech. 

           Příspěvek byl schválen dle předloženého návrhu, tj. 300 Kč na jednoho žáka.  

   

5. Ředitel školy informoval členy výboru SRPDŠ o změnách ve Školním řádu zejména o:   

- zavedení zákonné povinnosti žáků distančně se vzdělávat, pokud by v průběhu 

školního roku bylo nutné přejít na distanční způsob vzdělávání, 

- povinnosti ochrany dýchacích cest v prostorách školy v případě zhoršení 

epidemiologické situace v souvislosti s výskytem viru Covid-19 (nošení roušek 

předepsaným způsobem atd.), 

- respektování a dodržování základních hygienických opatření,  

- povinnosti zákonných zástupců žáků - doložit důvody nepřítomnosti žáka ve vyučování 

nejpozději do 3 kalendářních dnů od počátku nepřítomnosti žáka, jak při prezenční 

výuce, tak při distančním vzdělávání. 

 

6.  Připomínky zástupců jednotlivých tříd na základě podmětů rodičů i vlastních: 
 

- Snížit příspěvek do fondu SRPDŠ u každého dalšího dítěte v rodině. Návrh bude 
předložen na třídních schůzkách rodičům.1 

                                                
1
 Text kurzivou – reakce, vyjádření vedení školy  



 
           - Sběr papíru, zda se uskuteční i v letošním školním roce. Sběr papíru bude probíhat 

od 05. 10. 2020 do 12. 10. 2020. Výkupní cena papíru je cca 0,10 Kč/kg, což značně 

snižuje rentabilitu celé akce (platba za odvoz atd.), nicméně se bude ve sběru papíru 

pokračovat.     

- Zájmové kroužky v letošním školním roce. Činnost kroužků prozatím nebude 

zahájena v návaznosti na mimořádná opatření, tj. od 05. 10. 2020 vyhlášen nouzový 

stav… Pokud bude činnost zájmových kroužků obnovena, bude žákům započtena 

úhrada z loňského školního roku. 

- Problém se zapisováním domácích úkolů především u mladších žáků. Nejlépe 

zapisovat „papírově“ a zároveň zadávat do elektronického systému.  

- Krátká velká přestávka (15 minut) na svačinu u mladších dětí.  

- Nutnost platby příspěvků do SRPDŠ na školní rok 2020/2021, když loňský školní 

rok byl „zkrácený“? Zavedení povinné distanční výuky, viz bod 5.     

- Lyžařský výcvik -  vyjednat podmínky úhrady tak, aby v případě neuskutečnění 

lyžařského výcviku, bylo hrazeno co nejmenší odstupné (storno poplatky). Návrh 

na pojištění akce.  

- Školní ples a jeho konání. Z důvodu složité epidemiologické situace nelze  

v současné době dělat jakékoliv závěry.  Žáci 9. tříd nacvičí taneční vystoupení, které 

budou prezentovat na plese dne 30.1., pokud se uskuteční. Jestliže by epidemiologická 

situace neumožnila konání plesu, proběhne vystoupení jinou „bezpečnou“ formou 

v souladu s platnými nařízeními.   

- Možnost odhlašování obědů v den absence žáka (cca do 6:30 hod ráno). V první 

den nepřítomnosti žáka, lze oběd vyzvednout v jídlonosiči. Odhlašování obědů, 

kontrola stavu atd. probíhá v elektronickém systému www.strava.cz . Obědy jsou 

hrazeny dopředu.  Odhlašování dle návrhu bude projednáno s vedoucí školní jídelny.  

V době distanční výuky lze odebírat dotované obědy (cena cca 22,00 Kč).  

- Posílit dozor o přestávkách.  

 

7. Závěr  

         Předsedkyně poděkovala všem zúčastněným za účast a předložené podněty a ukončila 

jednání v 19:10 hod.   

  

Zapsala: Ludmila Jašová  
Dne 29. 09. 2020   
  

http://www.strava.cz/

